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§ 5 
Information från stadsdelsförvaltningen  
Stadsdelsdirektör Karin Bülow informerar nämnden om att 
planeringen inför helgerna ser bra ut. Det är alltid en utmaning 
bemanningsmässigt men beredskapen är god. 
  
Vidare berättar hon att julledigheterna innehåller många aktiviteter 
för både dom äldre och yngre. Dessa finns att hitta på stadens 
hemsida, kalendariet och är utskickat till skolorna. 
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§ 6 
Nämndens frågor till förvaltningen  
Ledamot Johan Brege (M) lyfter att det aviserats om neddragningar 
i kollektivtrafiken och undrar hur stadsdelen kommer påverkas av 
detta. Karin svarar att i nuläget har förvaltningen inte fått kännedom 
om några större förändringar men att frågan följs löpande. 
  
Ledamot Billy Östh (M) frågar hur det kommer sig att nämnden 
fattar beslut om verksamhetsplanen i januari istället för december. 
Karin förklarar att ungefär hälften av stadsdelarna valt att följa 
denna tidsplan. Vi valde den längre tidsplanen för att kunna 
presentera en fullständig verksamhetsplan samt genomföra 
samverkan innan deadline i förhållande till stadsledningskontoret 
berättar hon.  
  
Ledamot Kristina Lutz (M) lyfter att hon hört om många skolor och 
förskolor som ställt in sina luciafiranden på grund av bristande 
resurser eller att det beslutats vara det bästa för barnen att inte ha så 
många vuxna i lokalen. Hon frågar hur det har sett ut för våra 
förskolor. Avdelningschef Johanna Hult berättar att förskolorna har 
firat på lite olika sätt utifrån dialog med barnen. Några har haft med 
föräldrar närvarande, några har istället filmat sitt luciatåg och för de 
yngsta barnen har det varit sång i ring med föräldrar. Vidare berättar 
Johanna att dialog är planerad med barn och pedagoger om vad som 
bäst fungerar.  
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§ 9 
Avtal gällande publika visningar bio på Skarpnäcks 
kulturhus  
SKA 2023/563 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd uppdrar åt förvaltningen att 

teckna avtal med Filmägarnas Kontrollbyrå AB. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid Skarpnäcks kulturhus finns professionell teknisk utrustning för 
visning av film för besökarna. För att få tillåtelse att visa film 
publikt behöver förvaltningen teckna ett avtal med Filmägarnas 
Kontrollbyrå AB. 
 
En kommun har rätt att bedriva näringsverksamhet om det sker utan 
vinstsyfte och det handlar om erbjuda allmännyttiga anläggningar 
och tjänster till medborgarna, till exempel kulturhus eller 
samlingslokaler som rymmer biografer. Kommunens 
biografverksamhet får inte konkurrera med annan liknande 
verksamhet genom exempelvis filmutbud eller upptagningsområde. 
Kulturhuset säkerställer att verksamheten inte konkurrerar med 
annan biografverksamhet inom stadsdelsområdet. 
 
Förvaltningen föreslår nämnden att ge förvaltningen i uppdrag att 
teckna avtal med Filmägarnas Kontrollbyrå AB i ett syfte att kunna 
tillhanda hålla att publika filmvisningar. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. Ledamot Kristina Lutz m.fl. (M) och ledamot 
André Nilsson (L) yrkar bifall till ett gemensamt förslag till beslut 
att återremittera ärendet. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) ställer förslaget om återremiss 
mot avgörande idag och finner att nämnden beslutar att avgöra 
ärendet idag. Ordförande ställer sedan förslaget om bifall eller 
avslag till förvaltningens förslag och finner att stadsdelsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag. 
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Reservation 
Ledamot Kristina Lutz m.fl. (M) och André Nilsson (L) reserverar 
sig mot beslutet till förmån för ett gemensamt förslag till beslut om 
återremiss enligt följande: 
  

Återremittera ärendet. 
  
Vi har ett antal frågor som vi har formulerat angående detta ärende, 
i en skrivelse för paragraf 21. Vi önskar att beslut fattas när vi har 
fått svar på skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/563-1 (Godkänd - R 1) Tjut bio publika visningar 
Skarpnäcks kulturhus 
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§ 10 
Val av Skarpnäcks stadsdelsnämnds pensionärsråd 2024  
SKA 2023/600 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd utser nedanstående personer till 

ledamöter och ersättare i Skarpnäcks stadsdelsnämnds 
pensionärsråd för år 2024. 

 
Till ordinarie ledamöter: 
 
Leif Johansson (PRO) 
Elisabeth Larsson, (PRO) 
Sussie Hellsten (PRO) 
Liisa Hyvönen (PRO) 
Clarence Kopparberg (SPF) 
 
 
Till ersättare: 
 
Lennart Nordh (PRO) 
Eva Söderlund (PRO) 
Eva Modin, (PRO) *nyval 
Leena Machakaire (SPF) 
Vakant (SPF) 

 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt beslut i kommunfullmäktige (2004:12), ska det finnas ett 
pensionärsråd knutet till stadsdelsnämnden. Rådet ska fungera som 
ett rådgivande organ i allmänna frågor som berör äldres 
levnadsförhållanden. Ledamöter och ersättare i rådet nomineras av 
pensionärsorganisationerna proportionellt till organisationernas 
medlemsantal i stadsdelsnämndens geografiska område. 
 
 
Förvaltningen föreslår att PRO nominerar fyra ordinarie ledamöter 
och tre ersättare och SPF nominerar en ledamot och två ersättare. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/600-11 (Godkänd - R 1) Val av Skarpnäcks 
stadsdelsnämnds pensionärsråd 2024 
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§ 11 
Beslut och anmälan om nedskrivning och avskrivning av 
osäker fordran 2023  
SKA 2023/590 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att fordringar enligt 

bilagd lista nedskrivs. 
2. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner anmälningen av 

nedskrivna och avskrivna fordringar enligt sammanställning 
och lägger det till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade 2005 att alla osäkra fordringar ska 
nedskrivas senast efter ett år. En nedskrivning innebär att beloppet 
tas bort i den ekonomiska bokföringen men att personen ifråga 
fortfarande har en skuld till staden och att den bevakas hos stadens 
anlitade inkassobolag, Sergel kredittjänster AB. 
  
Ekonomiansvarig i ekonomiavdelningen har enligt 
stadsdelsnämndens delegering rätt att besluta om nedskrivning och 
avskrivning upp till 50 000 kr per kund och tillfälle. När fordringar 
per kund och tillfälle överstiger 50 000 kr beslutas nedskrivning och 
avskrivning av nämnd. 
  
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden beslutar om 
nedskrivning av fordran som överskrider delegation för tjänsteman. 
Och att anmälan av nedskrivningar fattade av tjänsteman läggs till 
handlingarna. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/590-4 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande beslut 
och anmälan om nedskrivning och avskrivning av osäker 
fordran 2023 

 SKA 2023/590-1 Bilaga 1 - Beslut nedskrivning av nämnd 

Sida 9 (25)



 
 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 12/2023 
 

2023-12-14 

 SKA 2023/590-2 Bilaga 2 - Anmälan nedskrivning beslutad 
av tjänsteman 

 SKA 2023/590-3 Bilaga 3 - Anmälan avskrivning beslutad 
av tjänsteman 
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§ 12 
Medborgarförslag om dansbana i Skarpnäck  
SKA 2023/509 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

förslag till svar på medborgarförslaget. 
2. Medborgarförslaget sänds vidare till fastighetsnämnden och 

idrottsnämnden för kännedom. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Vid sammanträde den 26 oktober tog Skarpnäcks stadsdelsnämnd 
emot ett medborgarförslag. Förslagsställaren skriver i 
medborgarförslaget att många ungdomar hänger på Skarpnäcks allé 
eller på innergårdarna i Skarpnäck. För att ungdomar ska ha något 
roligare att göra och för att motverka nyrekryteringen till kriminella 
gäng förslår insändaren att stadsdelsnämnden bygger en dansbana, 
motsvarande den som finns bland annat i Södertälje. På den 
dansbanan går det att via Bluetooth spela upp sin egen musik från 
telefonen. Insändaren anger att lämplig plats för dansbanan, för att 
inte störa omgivningen, skulle kunna vara sportfältet i Skarpnäck. 
 
 
Förvaltningen välkomnar förslag och initiativ från invånare på 
aktiviteter och olika typer av arrangemang. Förvaltningen tackar för 
det inkomna medborgarförslaget som belyser förebyggande och 
trygghetsskapande åtgärder. Förvaltningen instämmer i att det är av 
yttersta vikt att barn och ungdomar har en meningsfull fritid. 
 
 
Sportfältet är mark som idrottsnämnden har rådighet över vilket gör 
att Skarpnäcks stadsdelsnämnd inte kan fatta beslut. 
 
Medborgarförslaget sänds vidare till fastighetsnämnden och 
idrottsnämnden för kännedom. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
  

Särskilt uttalande  
Ordförande Cecilia Obermüller (MP), 2:e vice ordförande Monica 
Lövström m.fl. (S) och ledamot Tina Kratz m.fl. (V) lämnar ett 
gemensamt särskilt uttalande enligt följande: 
  
Majoriteten tackar för det inlämnade medborgarförslaget. Vi tycker 
att det är ett bra förslag som det vore positivt om det kunde 
genomföras, även om det eventuellt kan behöva revideras avseende 
placering. 
  
Dansbanan i Södertälje som det refereras till i förslaget är ett fint 
exempel på hur en dansbana kan bli en kreativ och positiv 
mötesplats för ungdomar. Vi ser gärna att förvaltningen kontaktar 
förslagsställaren för att se om det går att arbeta vidare med förslaget 
och utreda en lämplig placering och utformning av dansbanan som 
inte kommer i konflikt med andra evenemang eller skapar 
bullerproblem. 
  
Om det visar sig att det endast är lämpligt på Idrottsförvaltningens 
mark, ser vi gärna att förvaltningen följer upp hanteringen av 
ärendet hos Idrottsförvaltningen och fastighetskontoret. 
  
Vi i den rödgröna majoriteten i stadsdelsnämnden kommer att 
kontakta våra ledamöter i respektive nämnd för att försöka få till 
stånd ett positivt besked. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/509-4 (Godkänd - R 1) Dansbana  
 1394998 Medborgarförslag dansbana maskad 
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§ 14 
Remiss, Betänkandet Ökat informationsflöde till 
brottsbekämpningen – En ny huvudregel (SOU 2023:69), 
KS 2023  
SKA 2023/582 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att detta 

tjänsteutlåtande överlämnas som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning har av kommunstyrelsen i 
Stockholms kommun mottagit en remiss att besvara. Remissen 
gäller Betänkandet Ökat informationsflöde till brottsbekämpningen 
– En ny huvudregel (SOU 2023:69). Yttrandet ska vara 
kommunstyrelsen tillhanda senast den 22 december 2023. 
  
Förslagen syftar till att skapa bättre förutsättningar för 
informationsutbyte inom brottsbekämpningen. Det föreslås en 
huvudregel som tillåter utbyte av information mellan olika aktörer, 
samtidigt som integritet och rättssäkerhet säkerställs. Betänkandet 
innehåller även förslag på en central rapporteringspunkt där olika 
aktörer kan rapportera in brottsrelaterad information. Det förväntas 
underlätta informationsutbytet och effektivisera samarbetet mellan 
myndigheter. 
  
Förvaltningen ställer sig i huvudsak positiv till förslagen som läggs 
fram om ett ökat informationsflöde till brottsbekämpningen (SOU 
2023:69) och föreslår till nämnden att förvaltningens 
tjänsteutlåtande överlämnas som remissvar. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/582-2 (Godkänd - R 1) Tjut Ökat 
informationsflöde till brottsbekämpningen 
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 SKA 2023/582-1 Följebrev Betänkandet Ökat 
informationsflöde till brottsbekämpningen - En ny 
huvudregel (SOU 2023:69), KS 2023 

 SKA 2023/582-1.1 Remiss - Betänkandet Ökat 
informationsflöde till brottsbekämpningen - En ny 
huvudregel (SOU 2023:69) 
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§ 15 
Ej verkställda beslut 2023  
SKA 2023/248 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner redovisningen av ej 

verkställda beslut enligt SoL och LSS för tredje kvartalet 
2023 och lägger den till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt socialtjänstlagen, SoL, och lagen om stöd och service till 
vissa funktionshindrade, LSS, ska kommuner varje kvartal redovisa 
till Inspektionen för vård och omsorg, IVO, beslut om bistånd eller 
insats som inte har kunnat verkställas inom tre månader. 
  
Stadsdelsförvaltningen redovisar sammanlagt 23 ej verkställda 
beslut enligt SoL och LSS under tredje kvartalet 2023. Av dessa har 
nio verkställts under perioden. Åtta är fortsatt ej verkställda. Sex 
ärenden har under perioden avslutats utan verkställan. Inget av de ej 
verkställda besluten som rapporteras har en koppling till covid-19. 
  
Vuxenenheten rapporterar fem beslut. Två av dessa är beslut enligt 
LSS: ett gäller insatsen bostad, ett avser personlig assistans. Tre 
beslut är enligt SoL: två avser bostad och ett avser försökslägenhet. 
  
Familjeenheten rapporterar fem ej verkställda beslut enligt SoL, 
varav fyra är verkställda under perioden. Familjeenheten rapporterar 
inget ej verkställda beslut enligt LSS. 
  
Relationsvåldsteamet inom mottagningsenheten rapporterar fyra ej 
verkställda beslut, varav fyra är verkställda under perioden. 
  
Beställarenheten för äldre rapporterar nio ej verkställda beslut, 
varav två är verkställda, fyra beslut är fortsatt ej verkställda och tre 
är avslutade utan verkställan. 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/248-6 (Godkänd - R 1) Ej verkställda beslut, 
kvartal 3 2023 
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§ 16 
Månadsrapporter 2023  
SKA 2023/129 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd lägger månadsrapporten för 

perioden januari - november 2023 till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ärendet syftar till att redovisa prognos på helårsutfall för 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd. Prognosen lämnas per 
verksamhetsområde och baseras på föregående månad. 
  
För hela nämndens verksamhetsområde prognostiseras ett överskott 
om +22,0 mnkr före resultatöverföringar och ett överskott om +28,0 
mnkr efter resultatöverföringar. För investeringar prognostiseras ett 
utfall inom fastställd budget. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/129-18 (Godkänd - R 1) Månadsrapport Nov 
2023 
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§ 17 
Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 
protokollsutdrag, m.m. enligt lista  
SKA 2023/7 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att vidta de 

åtgärder som kan föranledas av de inkomna skrivelserna, 
remisserna m.m. 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att nämnden lägger 
anmälan till handlingarna. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2023/7-28 Skrivelselista 2023-12-14 
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§ 18 
Inkomna medborgarförslag enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar inkomna medborgarförslag 

med följande diarienummer till förvaltningen för 
handläggning: SKA 2023/599 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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§ 19 
Anmälan av protokoll och minnesanteckningar enligt 
lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger förvaltningsgruppens protokoll 

från 7 december 2023 till handlingarna. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att nämnden lägger 
protokollet till handlingarna. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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§ 20 
Skrivelser från nämndens råd enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger pensionärsrådets protokoll från 

den 7 december 2023 till handlingarna. 
2. Stadsdelsnämnden lägger rådet för funktionshinderfrågors 

protokoll från den 20 oktober 2023 till handlingarna. 
  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att nämnden lägger 
protokollen till handlingarna. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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§ 21 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
1. 1:e vice ordförande Henrietta Ludwig (C), Kristina Lutz (M) 

m.fl. och André Nilsson (L) har inkommit med en skrivelse 
angående stävjandet av välfärdsbrott. Ledamot Kristina Lutz 
(M) m.fl. och André Nilsson (L) har inkommit med en 
skrivelse angående avtal gällande publika visningar av bio 
på Kulturhuset. Ledamot Kristina Lutz (M) m.fl. har 
inkommit med en skrivelse angående ordningsvakter i 
Skarpnäck- statistik. Samtliga skrivelser överlämnas till 
förvaltningen för handläggning. 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att skrivelserna 
överlämnas till förvaltningen för handläggning. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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§ 22 
Anmälan av delegationsbeslut avseende allmänna 
ärenden enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger anmälan av delegationsbeslut med 

följande diarienummer till handlingarna: 
SKA 2023/595 
SKA 2023/610 
SKA 2023/611 

  

Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar att nämnden lägger 
anmälan till handlingarna. 
  

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut. Ordförande finner att stadsdelsnämnden beslutar 
enligt förslaget. 
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§ 23 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 24 
Borttagen på grund av sekretess  
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